

Corporate Profile

公司概況

China-Hongkong Photo Products Holdings Limited (Stock Code: 1123) has a long-established business partnership with Fujifilm Japan as the sole authorised distributor of Fujifilm products in Hong Kong and Macau since 1968. The Group has established an extensive network of importers and distributors in these two markets.

In July 2001, the Group acquired Fotomax Holdings Limited and broadened its network from wholesale to include retail business. Through this expansion, the Group operates Fotomax, a leading retail chain that provides photographic processing services across Hong Kong. Fotomax shops use Fujifilm digital laser printing technology to provide high quality photofinishing and digital output services. Fotomax also provides a full range of imaging services include digital imaging and professional imaging services as well as the sales of other imaging related accessories.

In Mainland China, the Group operates a joint venture company in Beijing and has two wholly-owned enterprises in Hainan and Sichuan. In 2005, the Group established a wholly-owned subsidiary in Beijing to further expand its wholesale and retail services network following the granting of certificates through the Mainland and Hong Kong Closer Economic Partnership Arrangement (CEPA), as preferred Hong Kong wholesale and retail service supplier.

China-Hongkong Photo Products Holdings Limited was incorporated in Bermuda on 6 July, 1994 and listed on the Stock Exchange of Hong Kong on 19 September, 1994. The Group is held by the public (38.8%) and by its founder, the Sun family (61.2%) through Searich Group Limited, Fine Products Limited and Dago Corporation.

中港照相器材集團有限公司(股份代號：1123)與日本富士為長久的業務夥伴，自1968年以來一直為富士產品於香港及澳門的唯一認可經銷商。集團已在這兩個市場建立廣泛的入口商及分銷商網絡。

2001年7月，集團購入快圖美控股有限公司，將分銷網絡的業務擴展至零售層面。快圖美是香港最具規模的影像服務連鎖店，通過是次收購擴張，集團涉足快圖美的業務。快圖美利用富士的數碼激光沖印科技提供高質量的沖印及數碼沖印服務。快圖美亦提供一系列的影像服務，包括數碼影像及專業影像服務，以及銷售其他相關影像產品。

在中國大陸，集團於北京設有一間合營公司並於海南及四川開設兩間獨資公司。2005年，隨著中國內地與香港更緊密經貿關係安排授予集團證書作為首選的香港批發及零售服務供應商後，集團已在北京設立一間全資附屬公司，以進一步擴大其批發及零售服務網絡。

中港照相器材集團有限公司於1994年7月6日在百慕達註冊成立，並於同年9月19日在香港聯合交易所上市。集團百分之38.8%股權由公眾持有，而其餘61.2%則由創辦人孫氏家族透過Searich Group Limited, Fine Products Limited及Dago Corporation所擁有。